
 

Møtereferat Styret 

03.05.2023 

  

Tid: 19.30 – 21.20 

Sted: Teams 

Referent: Ina Bartz-Johannessen 

 

Deltakere 

Navn Rolle Til stede  Ikke Til stede 

Aud Schønning (AS) Leder, NCK X  

Torill Undheim (TU) Nestleder, NCK X  

Unni Lima Olsen (ULO) Styremedlem X  

Ina Bartz-Johannessen (IBJ) Styremedlem, sekretær X  

Inger Pettersen (IP) Styremedlem, kasserer X  

Elisabeth Eftedal Johansen (EEJ) Varamedlem styret X  

Bente Malmin Aamodt (BMA) Varamedlem styret X  

Hanne H Lønning (HHL) Varamedlem styret X  

 

Møtet 

pkt Tema Følger opp: 

1. Godkjenning av referat fra sist møte 16.04.2023 
Legges på hjemmesiden 
 

ULO 

   

2. Veien videre – avl av Cavalier i Norge  
Oppdrettermøte 04.05.2023 kl 20.00 for alle som skal avle videre med Cavalier, Vi 
har mottatt mange svar fra oppdrettere på våre spm som ble lagt ut med innkalling: 
1. Hva tenker du om å fortsette som oppdretter av cavalier? 
2. Hva slags tilrettelegging vil du trenge i videre oppdrett?  
3. Vil du ha behov for å låne hannhunder? 
4. Vil du trenge tisper med andre hunder bak enn de linjene du avler på nå? 
5. Hvordan stiller du deg til å delta i er kryssavl prosjekt? 
6. Hva mener du er det viktigste styret nå kan gjøre for å sikre videre avl? 
 
IBJ har samlet alle svar og sendt møteleder 
 

 

3. Innspill fra Styret til videre avl: 

• Hannhund liste, oppdatert Norge 

• Hannhundliste, potensielle utland 

• Muligheter til import av sæd fra utland 

• Muligheter til å låne hunder fra utland som skanner, både tisper og hanner – 
oppdrettere bør går sammen om dette 

 



 
 

• Oppdrettere må vuredere å ta inn klausul om rettigheter til fremtidig avl i 
salgskontrakter, når de selger valper med gode helseattester 

 
 

4. Finansiering av skanning i fremtiden 
Klubben vil nå sette fullt fokus på å få i gang Fondet som skal hjelpe økonomisk med 
skanning. 
 
Punktene fra sist møte står, men vi må nå ta tak i dette og få det på agenda. 

• Se på mulighet til å få i gang et forskningsprosjekt og søke midler fra Agria 

• Få godkjent klubben til Grasrotandel 

• Ny speis 

• Fortsette Auksjon 
 
Lansere ny logo (den gamle har dårlig oppløsning, samt at klubben er 25 år i år og 
dette bør markeres) – lansere noen «klubb produkter» til salg/auksjon 

 
 
 
IBJ 

5. Fond for skanning, oppstart og forslag til regler: 
 
Vi har fått inn over kr 100.000 på Auksjon som Unni har arrangert.  
I tillegg ønsker vi å bruke kr 200.000 av klubbens penger, da har vi et - beløp på kr 
300.000 . 
 
Vi må lage forslag til årsmøtet om :  
Støtte til skanning av tisper og hanner 
Tilbakebetaling for hanner ifm paring og for tisper som får valper. 
 
Det er svært lite sannsynlig at vi får ned prisen på skanning, grunnet høy prisindeks 
og økte kostnader.  
 
Det bør opprettes en gruppe som får ansvar for å tildele midler fra fond, og følge 
opp tilbakebetaling 
 

 
 
 
 
 
IBJ 
 

6. Annet 

• Nye avlsregler må ut på hjemmesiden  

• Se på muligheter til et skandinavisk samarbeid, både Finland og Danmark 
har innført obligatorisk skanning. 

 

 
 
 

 


